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MELDAL KOMMUNE 
Saksframlegg 

Saksgang 
Utvalg/styre: Møtedato Saksnummer 
Kommunestyret 24.10.2018 047/18 

Saksbehandler: Garberg, Kari Arkiv: FE - 242, FA - C22 Arkivsaknr: 18/2453-2 

Tilskuddsfond for oppkjøring av skiløyper i Meldal 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Meldal kommune avsetter kr 100 000 fra disposisjonsfond til tilskuddsfond,

øremerket løypekjøring i Meldal.
2. Tilskuddsfondet bør disponeres innen utgangen av 2019.
3. Meldal idrettsråd bes om å utarbeide en fordelingsnøkkel for tilskuddsordningen og

angi tidsrommet den skal gjelde.
4. Rådmannen får fullmakt til å godkjenne idrettsrådets fordelingsnøkkel og utbetale

midlene.

2



Saksopplysninger: 
Sakset fra KS-023/18 vedtak i 4 punkter: 
(…) 
4. Kommunestyret varsler et ønske om å plassere inntil kr. 100 000 fra disposisjonsfond til et 
tilskuddsfond for oppkjøring av skiløyper.  Rådmannen bes utrede en ordning for slike 
tilskudd, herunder utsjekk av hvordan dette praktiseres i Orkland-kommunene.  Sak 
fremlegges for kommunestyret innen 1. oktober. 
 
Meldal kommunes tilskudd til oppkjøring av løyper i dag er øremerket «Helgas løype»: 
Oppkjøring av løyper lørdag og søndag i 4 helger ila etterjulsvinteren.  Tilskuddet er på totalt 
18 000 som fordeles likt mellom de fire hovedlagene. 
Det er også relevant å opplyse at Meldal kommune i 2013 støttet IL Nor med kr 100 000 til 
investering av ny løypemaskin for oppkjøring av skiarenaen og turtraséen utover Resdalen. 
 
Det er gjort henvendelse til leder av Meldal idrettsråd om oppkjøring av skiløyper i Meldal – 
og følgende opplysning er mottatt: 
IL Dalguten - Litjåsen - Garbergsfjellet 
Løkken IF - Bjørnli 
IL NOR - Kjører fra skiarenaen innover Resdalen til Resvatnet ca 35 km 
I tillegg opplyses: 
Jøngfjellet hytteforening - Jøngfjellområdet 
Andreas Kalstad - Seterdalsområdet 
Sandøyan- Holsjøen ca 25 km 
Egil Hilstad - Gravorfjellområdet 
Sistnevnte skiløyper er eksempler på skiløyper tilknyttet hytteområder der noen 
hytteeierforeninger og enkeltpersoner søker om og har fått tillatelse til oppkjøring med 
snøscooter. 
Lengden på mange av løypene er ikke kjent.   
 
Utsjekk om hvordan dette med tilskudd til løypekjøring praktiseres i Orkland-kommunene: 

· Orkdal kommune avsetter ca 160 000 kroner som tilskudd til løypeoppkjøring. 
Orkdal overlater det til idrettsrådet å fordele pengene på de idrettslagene som 
kjører opp løyper, og idrettsrådet har laget sin fordelingsnøkkel for pengene. 

· Snillfjord yter ikke tilskudd til løypekjøring 
· Agdenes har ingen ordning spesifikt til løypekjøring, men det kan være et argument 

i en søknad om kulturmidler. 

 
Forskjellen mellom Orkdal og Meldal er at det i Orkdal budsjetteres årlig med et tilskudd på 
kr 160 000 til oppkjøring av løyper, mens det i Meldal vurderes å avsette et beløp av det 
regnskapsmessige mindreforbruket for 2017 med inntil kr 100 000 fra disposisjonsfond til et 
tilskuddsfond til samme formål. 
 
Saksbehandlers vurdering: 
Det forutsettes at tilskudd til «Helgas løype» fortsetter som før. 
Avhengig av løypekilometer i Meldal stilles spørsmålet om kr 100 000 er mye for ett år?  Et 
annet spørsmål er om tilskuddet er tenkt kun til løypekjøring på snødekt mark eller om det 
skal aksepteres utgifter knyttet til sommervedlikehold av løypetraséene?  Og det tredje og 
siste spørsmålet må bli, for hvem ordningen skal gjelde; kun ideelle lag eller alle aktører? 
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Disse spørsmålene og eventuelt når ordningen skal tre i kraft stiller saksbehandler seg åpent 
til, men ser helt klart nødvendigheten av å involvere idrettsrådet for å finne fram til en 
modell for en eventuell tilskuddordning gjeldende for Meldal. 
Saksbehandler mener det ideelle er å overlate til idrettsrådet å fordele pengene etter den 
fordelingsnøkkelen/modell som en i felleskap; idrettsrådet og kommunen vil komme fram til. 

Om en tilskuddsordning for løypekjøring er aktuell å videreføre inn i Orkland kommune, må 
eventuelt nytt idrettsråd for Orkland involveres.  Saksbehandler mener ikke med det å 
foregripe resultatet av prosessen som idrettsrådene har satt i gang, men oppfatningen er at 
de er ute etter å finne en god struktur for idrettsbevegelsen i Orkland; iallfall lover det godt 
det en har sett gjennom avisa-ST; idrettslagene er på offensiven og ser viktigheten av i finne 
sammen om en god ledelse for det beste for idretten og fysisk aktivitet når vi blir Orkland 
kommune. 

Økonomi: 
Det avsettes kr. 100 000 fra disposisjonsfond til et tilskuddsfond for oppkjøring av skiløyper i 
Meldal. 

Konsekvenser for folkehelse og miljø: 
Fine skiløyper bidrar til at folk flest kommer seg ut på ski i Meldals flotte turterreng og er 
fysisk aktiv. 
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MELDAL KOMMUNE 
Saksframlegg 

Saksgang 
Utvalg/styre: Møtedato Saksnummer 
Formannskapet 03.10.2018 056/18 
Kommunestyret 24.10.2018 048/18 

Saksbehandler: Stubmo, Stein Erik Arkiv: FE - 200 Arkivsaknr: 18/2500-1 

Rapport - Finansielle omløpsmidler pr. 30.06.2018 

Formannskapet 03.10.2018: 

FS- 056/18 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 

Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 
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Vedlegg i saken: 
Tabell: Finansielle omløpsmidler pr. 30.06.2018 
 
Saksopplysninger: 
Etter kommunens finansreglement skal det foretas rapportering for kommunens 
pengeplasseringer («TrønderEnergi-pengene»). 
 
Tabellen nedenfor viser beholdning pr 30.6.2018, akkumulert ikke tatt ut gevinst fra 
etablering til dagens dato og avkastning hittil i år.  
 
Tabell: Finansielle omløpsmidler pr. 30.06.2018 
Se vedlegg. 
 
Kjøp/salg/uttak i 2018: 
Det er i første halvår 2018 ikke foretatt kjøp eller salg av fondsandeler.  
 
Saksbehandler vurdering: 
Netto verdistigning hittil i år er på 2,87 % porteføljen sett under ett. Dette vurdere som 
akseptabelt hensyntatt rentemarked i perioden og risikoprofil på porteføljen.  
 
Netto budsjett for finansforvaltningen for hele 2018 utgjør kr 1 100 000,-. Med en lineær 
utvikling gjennom året tilsier dette en avkastning hittil i år pr 30.6. på kr 550.00. Faktisk 
avkastning i perioden er på kr 611.000 (avrundet). Fortsetter denne utviklingen ut året vil 
plasseringene gi en avkastning som ligger ca kr 120.000 over budsjett.  
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MELDAL KOMMUNE 
Saksframlegg 

  
 

Saksgang 
Utvalg/styre: 

 
Møtedato 

 
Saksnummer 

Hovedutvalg for Landbruk og tekniske tjenester 17.10.2018 064/18 
Kommunestyret 24.10.2018 049/18 
 
Saksbehandler: Wexelsen, Hans-Victor Arkiv: FA - L32 Arkivsaknr: 18/1436-10 
 
Endring av adressenavn for Solemsveien 
 
Hovedutvalg for Landbruk og tekniske tjenester 17.10.2018: 
 
LT- 064/18 Vedtak: 
Hovedutvalg LT sitt forslag til vedtak: 

I medhold av lokal adresseforskrift med hjemmel i matrikkelforskriften § 59, jf. matrikkellova 
§ 21, vedtar Meldal kommune at adressenavnet «Solemsveien» endres til «Solemsbakkan». 

 

 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
Rådmannens forslag til vedtak: 
I medhold av lokal adresseforskrift med hjemmel i matrikkelforskriften § 59, jf. matrikkellova 
§ 21, vedtar Meldal kommune at adressenavnet «Solemsveien» endres til «Solemsbakkan». 
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Vedlegg i saken: 
Høring av nytt adressenavn 
 
Henvendelse fra: 
Plan og byggesak 
 
Saksopplysninger: 
I forbindelse med kommunesammenslåing er det nødvendig å sørge for at nye Orkland 
kommune får entydige adresser. Det innebærer at adressenavn som er brukt i flere av 
dagens kommuner må endres. Dette gjelder blant annet Solemsveien/Solemsvegen. 
 
Adresseparsellen er vist med blå linje her: 

 
 
Da Solemsveien i Meldal kun berører adresser på to grunneiendommer, henvendte 
saksbehandler seg direkte til de to aktuelle grunneierne. Saksbehandler ba grunneierne 
uttale seg om saken og skisserte 3 ulike «løsninger»: 

· Bruke et annet lokalt stedsnavn som grunnlag for nytt adressenavn.  
· Fortsette å bruke «Solem» som  første ledd i adressenavnet, men bytte ut «veien» 

med noe annet som f.eks. «bakkan», «moen», osv. 
· Tildele nye adresser direkte fra Hovsveien. 

 
Grunneier Terje Lilleås har svart at det er ønskelig å ha med «Solem» i adressenavnet, og at 
«Solemsbakkan» gjerne kan brukes. 
 
Rådmannen sendte deretter navneforslaget «Solemsbakkan» på høring til alle berørte 
grunneiere (alle eiendommer som veien krysser), kommuner i nye Orkland og til 
Stedsnavntjenesten for Midt-Norge. Frist for høringsuttalelser ble satt til 14.09.2018.  
 
Følgende høringsuttalelser kom inn: 
 
Språkrådet/Stedsnavntjenesten: 

· Ingen merknader. Skrivemåten er i tråd med Sentralt stedsnavnregister 
(gårdsnavnet Solem) og uttaleopplysningene i herredsregisteret. 
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Orkdal kommune: 
· Orkdal kommune har 2 adressenavn som inneholder navnet Solem (Solemsvegen 

og Solemslykkjvegen) 
· Viser til de generelle prinsipper for valg av adressenavn utarbeidet av Språkrådets 

stedsnavntjeneste:  “Før et nytt navn blir vedtatt, så må en se til at det ikke kan 
forveksles med eksisterende navn i kommunen eller tilstøtende områder i 
nabokommunene. En bør begrense bruken av navn med samme forledd (…). Av 
hensyn til utrykningsenhetene og andre som skal finne frem, så bør slike navn 
plasseres i tilknytning til hverandre”.  

· Orkdal kommune har forståelse for at stedsnavnet Solem går igjen flere steder i 
nabokommunene og at dette skaper identitet for området navnet brukes i. En 
negativ side ved navnevalget “Solemsbakkan” er at de ulike stedene navnet brukes i 
befinner seg i to forskjellige kommuner, og etter 01.01.2020 i to forskjellige grender 
av Orkland kommune. Det kan potensielt medføre forveksling av hvor en befinner 
seg i nykommunen. 

· Ut over denne opplysningen har Orkdal kommune ingen merknader til 
navneforslaget. 

 
Agdenes kommune 

· Solemsveien finnes også i Agdenes kommune 
· Ingen merknader til endringen. 

 
Ole Erik Fossvoll: 

· Navnet «Solemsbakkan» kan ikke begrunnes med historiske og geografiske fakta. 
Det vises til at navnet Solem er knyttet til gårdene som ligger oppe på et platå, 
mens bakken opp dit fra fylkesveien går gjennom et område som tilhører Fossvoll 
og gjennom tuftene til husmannsplassen Hokoldegg, senere kalt Egga eller Oran. 

· «Solemsgardane» vil være en bedre og mer historisk riktig adresse for brukene, og 
ivaretar eiernes ønske om å ha med «Solem» i navnet. 

· Høringsuttalelsen er vedlagt. 

 
Saksbehandlers vurdering: 
 
Kommunens lokale adresseforskrift slår fast at «Adressenavn bør ha lokal tilknyting på stedet 
og om mulig bygge på lokal navnetradisjon». Dette taler for å beholde «Solem» i 
adressenavnet, slik grunneier ønsker. Det er en selvsagt en utfordring at adressenavnet kan 
forveksles med navn andre steder i nye Orkland kommune, men saksbehandler mener dette 
kan aksepteres. 
 
En adresseparsell strekker seg ofte gjennom områder med flere ulike historiske navn. 
Saksbehandler mener at de som berøres mest av adressenavnet er de som har adresse langs 
parsellen. I dette tilfellet er det kun de to gårdsbruka som begge har bruksnavn «Solem».  
 
Saksbehandler har forståelse for argumentet om at bakken opp til Solem går gjennom et 
område som har et annet navn, og at navnekonstruksjonen derfor ikke kan begrunnes ut fra 
historiske og geografiske fakta. Likevel mener saksbehandler at 2.leddet «-bakkan» er mer i 
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tråd med adresseringen ellers i kommunen enn «-gardane».    
 
 
 
Økonomi: 
Kommunen er skiltmyndighet og må sette opp nytt skilt. 
 
Konsekvenser for folkehelse og miljø: 
Ingen. 
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MELDAL KOMMUNE 
Saksframlegg 

  
 

Saksgang 
Utvalg/styre: 

 
Møtedato 

 
Saksnummer 

Kommunestyret 24.10.2018 050/18 
 
Saksbehandler: Ree, Anne Britt Arkiv: FE - 033 Arkivsaknr: 18/2684-1 
 
Refererte skriv 
  
Saksnummer Tittel 
18/503 Kontrollutvalget - Møteprotokoll 12.09.2018 
18/2672 Stiftelse av Rosenvik Holding AS 
 
Refererte skriv tas til orientering 
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